
Ha Kees

Dank voor jouw antwoord. Inmiddels heb ik wel art 36 vragen gesteld. Ik wil er nog wat bij aanvullen 
omdat ik nog steeds van mening ben dat dit via de raad had moeten gaan mogelijk alleen al vanwege 
de hoogte van de planschade (zie Gemeentewet in welke gevallen de raad moet worden 
geinformeerd bij eventuele financiële nadelen) en omdat de raad moet besluiten dat iets ter visie 
gelegd wordt maar belangrijk is of degenen die nu gecompenseerd worden wel belang hebben bij 
een bestemmingsplanwijziging . vandaar de aanvullende vragen

Wie hadden er planschade verzoeken ingediend?
Wie waren toen de eigenaren?
Wie zijn de eigenaren nu en ten behoeve van wie heeft de wijziging plaatsgevonden?
In afwachting van de antwoorden.

Groet

Ben


